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 RM – KSS.0012.17.11.2021 
 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Rzgowie 

odbytego w dniu 10 listopada 2021 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22. 

 

Ad.1.  

Posiedzenie Komisji Spraw Społecznych otworzył o godz. 11:10 Przewodniczący 

Komisji Stanisław Zaborowski witając członków Komisji i zaproszonych gości wpisanych na 

listę stanowiącą załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.   

 

Ad.2. 

Przewodniczący Komisji Stanisław Zaborowski na podstawie listy obecności 

poinformował, że obecnych jest 4 członków komisji i stwierdził quorum uprawniające do 

podejmowania decyzji. Nieobecny radny Paweł Redzynia.  

 

Ad.3.  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad.  

4. Przedstawienie raportu z kontroli palenia w piecach przy pomocy dronów za miesiąc 

październik 2021.  

5. Przedstawienie raportu z prowadzenia punktu konsultacyjnego "czyste powietrze" za okres 

trzech kwartałów 2021 r.  

6. Przedstawienie raportu z prowadzonych dofinansowań (panele fotowoltaiczne, 

przydomowe oczyszczalnie, usuwanie azbestu). 

7. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy 

Rzgów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2022”.  

8. Wolne wnioski.  

9. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad.4.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska przedstawiła raport z kontroli 

palenia w piecach przy pomocy dronów za miesiąc październik 2021. Raport stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Po przeprowadzanych działaniach i kontrolach widać znaczną poprawę w gminie.  

Członek komisji Marek Bartoszewski uważa, że po miesiącu raportowanie o kontrolach nie 

ma większego sensu, należy poczekać do końca kontroli.  

Członek komisji Anna Tumińska-Kubasa zapytała czy asysta policji podczas kontroli jest 

wskazana czy pracownik sobie poradzi.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska powiedziała, że od momentu 

sesji asysta policji nie była potrzebna. Póki co prowadzone są działania prewencyjne i 

edukacyjne i one są wytaczające. Policja za każdym razem otrzymuje harmonogram lotów 

dronem.  
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Burmistrz uważa, że trzeba stworzyć gminny program wymiany piecy węglowych na piece 

węglowe wysokiej klasy z dofinansowaniem gminy, ponieważ z programu „czyste powietrze” 

dofinansowanie jest tylko do końca roku 2021.  

Przewodniczący komisji Stanisław Zaborowski uważa, że Urząd powinien udostępnić zdjęcia 

najgorszych kopciuchów tak aby mieszkańcy mieli świadomość że jest dokumentacja w 

sprawie.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska powiedziała, że takie zdjęcia 

zostaną udostępnione ale bez wskazania konkretnej posesji.  

Przewodniczący komisji Stanisław Zaborowski uważa, że MOPS powinien uczestniczyć w 

programie wymiany piecy, ponieważ znają trudne sytuacje mieszańców.  

 

Ad.5.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska przedstawiła raport z 

prowadzenia punktu konsultacyjnego "czyste powietrze" za okres trzech kwartałów 2021 r. 

Raport stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.6. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska przedstawiła raport z 

prowadzonych dofinansowań (panele fotowoltaiczne, przydomowe oczyszczalnie, usuwanie 

azbestu). Raport stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Członek komisji Marek Bartoszewski zapytał jakie mają być oczyszczalnie, czy mogą być np. 

rozsączkowane.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska wyjaśniła, że są akceptowane i 

rozliczane oczyszczalnie biologiczne, rozsączające, chłonne, z drenażem.  

Członek komisji Marek Bartoszewski zapytał o dofinansowanie na panele fotowoltaiczne.  

Instalacje fotowoltaiczne finansowane są do 7 kW, ale oczywiście mogą być większe ale to za 

własne środki.  

Członek komisji Marek Bartoszewski zapytał czy mieszkańcy mają dowolność w wyborze 

paneli fotowoltaicznych.   

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska wyjaśniał, ze jeżeli zakładają 

zupełnie na własny koszt to tak. Natomiast jeśli gmina otrzyma dofinansowanie na panele, to 

szczegóły określi w przetargu, ponadto stanie się właścicielem paneli na okres 5 lat.  

Największy problem będzie z utylizacją paneli, tym bardziej, że zawierają wiele szkodliwych 

substancji.  

 

Ad.7.  

Inspektor ds. służby zdrowia i spraw społecznych Joanna Krawczyk przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Rzgów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022”. Wyjaśniła, że 

projekt został opracowany zgodnie z wytycznymi z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w 

Łodzi. Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

Bez uchwalonego programu gmina nie może ogłosić konkursu, jednakże to wszystko zależy 

czy nie będzie zastrzeżeń ze strony organu nadzoru. Jeżeli będzie wszystko w porządku to być 

może uda się ogłosić konkurs jeszcze w tym roku.  

Kwota dotacji zwiększyła się w stosunku do roku 2021 i wynosi nie mniej 640 tys. zł.  
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Ad.8. 

Brak. 

 

Ad.9.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Stanisław Zaborowski  

o godz. 12:18 zamknął posiedzenie Komisji Spraw Społecznych.  

 

 

 

Protokołowała:            Przewodniczył: 

 

                    PRZEWODNICZĄCY  

       KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH  

 

 

         Stanisław Zaborowski  

 


